
 

 

Aan  : College van B&W van Raalte 

Onderwerp : versnelling woningbouw bij Het Wooldhuis 

Datum  : 13-06-2021 

 

 

Geachte college, 

Tijdens de digitale bijeenkomst van de Raad op Pad (dd 12/6) werd duidelijk dat er bij 
woonzorgcentrum Het Wooldhuis in Heino gronden braak liggen om te gebruiken voor mogelijke 
woningbouw. Op dit moment wordt daar, zo bleek, nog niets mee gedaan.  
Dit verwondert ons. Immers: met het bouwen van seniorenwoningen snijdt het mes aan meerdere 
kanten. Niet alleen deze senioren krijgen daarmee een kans op een passende woning, maar het 
levert ook doorstroming op de lokale woningmarkt op, met óók weer kansen voor onze jongeren en 
starters. Binnen deze context willen we de volgende vragen voorleggen: 

1. Is bekend hoeveel senioren in Heino op zoek zijn naar een kleinere/passende woning in de 
nabijheid van voorzieningen zoals Het Wooldhuis. Zo ja, over welke aantallen hebben we het 
dan?  

2. Is bekend hoeveel van deze senioren op dit moment een koophuis, dan wel een huurwoning 
hebben? Zo ja, wat zijn deze aantallen? 

3. Tijdens de bijeenkomst van de Raad op Pad bleek dat het Wooldhuis/Het Zand over 
relevante interne cijfers beschikt. Kent u deze cijfers en komen die overeen met de 
gemeentelijke cijfers?   

4. Was/is bij u bekend dat woonzorgcentrum Het Wooldhuis (eigendom Het Zand) beschikt 
over braakliggende gronden die geschikt zijn voor woningen?  

5. Zijn er op dit momenten contacten met -de directie van- Het Zand/Wooldhuis en/of 
Woonzorg Nederland over de mogelijkheden hier woningen realiseren? 

6. Wij denken dat het goed is om samen met het Wooldhuis/Het Zand op korte termijn de 
mogelijkheden te bespreken om een versnelling aan te brengen in deze mogelijkheden. Bent 
u het hiermee eens, en daartoe bereid? Zo niet, welke bezwaar ziet u? 

7. Het Wooldhuis/Het Zand is momenteel druk bezig met een bestaande renovatie en 
uitbreiding. Wij kunnen ons voorstellen men intern niet de capaciteit heeft om op dit 
moment ook de ontwikkeling van het braakliggende terrein op te pakken. Gezien de 
maatschappelijke urgentie denken we het goed is bij Het Wooldhuis/Het Zand te informeren 
op welke wijze de gemeente eventueel kan helpen de bouwontwikkelingen te versnellen. 
Bent u het daar mee eens, en welke mogelijkheden ziet u hierbij?  
 

Met vriendelijke groet, 

Fractie BurgerBelangen,  
namens deze 
Ben Nijboer.  

Fractie BurgerBelangen 
Kolkweg 55 

8055 PT Laag Zuthem 
fractie@burgerbelangenraalte.nl 


